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Enkel fråga – Snöröjning på Nygatans cykelbana 
 
Snöröjningen längst med Nygatans cykelbana brister. Ytterst få av de cykelställ som finns där 
går att använda då drivor av snö är i vägen. En frustrerad gävlebo jag träffade förra veckan 
har blivit tvungen att ta med sig en skyffel för att gräva fram en plats att parkera sin cykel. 
Andra cyklar står på snöröjda trottoarer eller på själva cykelbanan.  
 
Knappast kan någon i kommunfullmäktige tycka att det är rimligt att de gävlebor som cyklar 
till sina arbeten vintertid för både miljön och hälsans skull ska behöva skotta rent Gävle 
kommuns cykelställ på egen hand. Det är inte värdigt en cykelstad.  
 
Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarig nämndsordförande: 
 

- När kommer cykelställena längs med cykelbanan på Nygatan att snöröjas? 
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